
 Zápisnica č. 4 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  13.12.2023  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Marek  Fedoročko,  Daniela  Geletková,  Zuzana  Novysedláková,  Peter  Takáč, 
 Lenka  Kiselová,  Lucia  Hrabčáková,  Erika  Halásová,  Slavomír  Čuchta,  Anna  Petrašková,  Iveta  Vajdová, 
 Štefánia Pčolová. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  30.11.2023.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  13  739,78  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  996,42  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2023/2024 
 bolo  spolu  10  860  €,  a  to  za  542  žiakov  v  plnej  výške,  od  2  žiakov  prišla  polovica  poplatku  ZRPŠ  (1x1.spl.  a 
 1x2.spl.) a 3 platby boli duplicitné. 

 K bodu  3.  p.  riaditeľka  školy  Mgr.  Mária  Horváthová  sa  nemohla  zúčastniť  zasadnu�a,  p.  Marek 
 Fedoročko informoval o: 

 ●  piatkovej  akcii  Ťahanovské  vianočné  trhy,  kde  budú  aj  žiaci  našej  školy  predávať  medovníky  a 
 žĺtkový  koláč,  vystúpia  na  nich  aj  naši  žiaci  a  bude  prebiehať  vyhodnotenie  vianočnej  výzdoby 
 žiakov,  ktorí  sa  zapojili  do  súťaže  našej  ZŠ.  P.  riaditeľka  nás  týmto  pozýva  na  toto  poduja�e,  aby 
 sme podporili našich žiakov. 

 ●  virtuálnej  prehliadke  školy,  ktorá  bude  po  nasnímaní  celého  priestoru  školy  zverejnená  na  webe 
 školy. 

 ●  aktuálnych  rokovaniach  ohľadom  projektu  Foodbox,  ktorý  sa  podarilo  zrealizovať  na  Furčianskej 
 ZŠ  s  cieľom  predchádzať  plytvaniu  jedlom.  Predpokladaný  termín  zavedenia  na  našej  ZŠ  -  od 
 nového roka. 
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 ●  inicia�ve  žiaka  Šimona  A.,  ktorý  rád  číta  a  chce  sa  podeliť  o  dobré  knižky  tým,  že  v  školskej 
 knižnici  sa  vyčlení  priestor  pre  knihy,  ktoré  môžu  žiaci  doniesť  zo  svojej  vlastnej  knižnice  na 
 zapožičanie pre ostatných spolužiakov. Knihy si budú môcť prečítať a vrá�ť. 

 ●  prebiehajúcej  inštalácii  vonkajšieho  osvetlenia  vstupu  do  telocvične.  Na  opravu  chodníka  musí 
 byť oslovený vlastník, resp. správca. 

 ●  o  nákupe  technológií  na  školu  -  po  oprave  priestorov,  je  to  aktuálne  priorita  školy.  Toho  času 
 pribudli  4ks  interak�vnych  monitorov  do  5.A,  6.B  a  učební  ANJ  a  NEJ.  2ks  sú  rezervované  a  v 
 prípade akéhosi prebytku finančných prostriedkov ku koncu roka budú zakúpené. 

 ●  10 tried sa bude maľovať a prebehlo zakúpenie nábytkov a lavíc. 
 ●  Miestnosť,  kde  mali  aktuálne  svoj  priestor  upratovačky  sa  bude  prerábať  na  ďalšiu  herňu  a 

 toalety,  ktoré  sa  nachádzajú  v  blízkos�,  budú  upravené  tak,  aby  sme  ich  následne  mohli  používať 
 pri  organizácii  akcií  pre  žiakov  a  pod.  Upratovačky  budú  presťahované  do  priestorov  v  blízkos� 
 zubnej ambulancie. 

 ●  zároveň  vznikla  herňa  -  projekt  terapia  hrou  -  kde  bude  prostredníctvom  psychológov  poskytnutá 
 pomoc  pre  de�,  ktoré  majú  problém  s  vyjadrovaním,  alebo  nerozprávajú  vôbec,  na  škole  máme  3 
 nehovoriace  de�.  Prostredníctvom  hračiek  sa  naučia  komunikovať  a  vyjadrovať  svoje  pocity.  Na 
 škole vznikne akési psychologické centrum. 

 ●  pochvale od p. riaditeľky za Mikuláša pre 1.stupeň a za mikulášske športovanie pre 2.stupeň. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a  realizovaných 
 projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  poďakovala  rodičom,  ktorí  už  ZRPŠ  na  tento  školský  rok  uhradili,  ku  dňu  konania 
 zasadnu�a  tak  urobilo  582  rodičov  v  plnej  výške,  z  toho  11  pla�eb  bolo  v  hotovos�  učiteľovi,  3 
 rodičia  zapla�li  polovicu  (2x1.spl.  a  1x2.spl.)  a  mali  sme  4  duplicitné  platby.  Najlepšie  uhradené 
 poplatky  za  ZRPŠ  má  trieda  2.D  a  to  na  úrovni  100%,  triedy  1.A,  1.B,  1.C,  1.D,  2.B,  2.C,  3.A,  3.B, 
 3.C,  3.D,  4.B,  4.C,  5.A,  5.B,  7.B,  9.A  na  úrovni  80-99%,  najhoršie  je  na  tom  9.B,  uhradených  má  iba 
 47%  a  triedy  6.C  a  7.C  majú  uhradených  do  59%,  ostatné  triedy  sa  hýbu  medzi  uhradenosťou 
 60-79%. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  Ministerstvo  vnútra  SR  dňa  29.11.2023  vzalo  na  vedomie  zmenu 
 stanov združenia. 

 ●  P.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  vo  štvrtok  bude  zasadať  zastupiteľstvo  a  na  ňom  sa  majú 
 odsúhlasiť  naše  žiados�  o  dotáciu.  Zároveň  nás  informoval,  že  na  meste  bol  zrušený  FOND 
 ZDRAVIA  A  ŠPORTU  a  preto  budeme  musieť  hľadať  iný  zdroj  na  dopĺňanie  strojov  na  cvičenie  do 
 FitParku.  Tak�ež  nás  informoval,  že  nový  stroj  na  posilňovanie  hrudníka  bude  osadený  v  marci 
 2024. 

 ●  Mikuláš: 
 -  pre  1.  stupeň  prebehol  úspešne,  pripravenosť  žiakov  (spev,  tanec  a  i.)  závisí  aj  od  toho  aký  je 
 učiteľ.  Konštatovali  sme,  že  de�  sú  už  inde  (sami  si  robia  selfie),  že  tento  rok  sú  frajerské,  chýbajú 
 im  výchovné  man�nely,  nemajú  rešpekt.  Je  čoraz  ťažšie  nadchnúť  de�  a  k  niečomu  ich  viesť,  po 
 pár  pokusoch,  to  učiteľ  vzdáva.  Menej  čertov!!!  Tento  rok  bol  vysoký  záujem  žiakov  -  deviatakov 
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 uliať  sa  z  vyučovania.  Potreba  max.  2  anjelov,  2  čertov  +  Mikuláš.  Lepšie  sa  pripraviť  -  hrať  svoju 
 rolu (Mikuláša, čerta a anjela). 
 -  pre  2.stupeň  prebehol  �ež  úspešne,  ak  nespomenieme,  že  v  niektorých  triedach  športovala 
 možno  polovica  žiakov.  Skonštatovali  sme,  že  de�  sú  pohybovo  nevýrazné  a  že  rodičia  musia 
 podporovať  de�  v  pohybe  a  športe,  že  im  nesmú  dávať  ospravedlnenky  na  každú  hodinu  TSV. 
 De�  mali  nacvičené  výhovorky  typu:  “mám  panický  záchvat,  keď  ma  sledujú  žiaci  iných  tried”, 
 “po  cvičení  mám  mastné  vlasy”,  “nemám  dobrú  obuv”  (žiačka  mala  čižmy  na  opätku  -  z  EduPage 
 vedeli,  že  sa  majú  obliecť  športovo),  “nemám  športové  oblečenie,  nosím  iba  keď  máme  TSV”, 
 “mám  pred  menštruáciu”,  “mám  po  menštruácii”,  …  Niektorí  žiaci  nevedeli  urobiť  obyčajný  kotúľ 
 vpred.  Je  zaujímavé,  že  žiaci,  ktorých  sa  podarilo  prehovoriť,  nakoniec  chceli  celý  okruh 
 absolvovať  viackrát.  Deťom  sa  šport  páči,  len  sa  im  nechce  začať,  nemôžeme  sa  stále  báť,  že  sa 
 niečo  stane,  že  si  ublížia.  Nakoniec  si  oveľa  viac  ublížia  tým,  že  sa  nehýbu.  Najhoršie  na  tom  bol 
 šiesty a deviaty ročník. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  o  plánovaní  akcie  Kúzelná  fyzika,  ktorú  musí  prekonzultovať  s  vedením, 
 pre max. 3 ročníky a pravdepodobne by sa konala po polročnom vysvedčení. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  boli  prostredníctvom  p.  zástupkyne  a  p.  zástupcu  odovzdané 
 Diplomy  a  odmeny  (poukážky  na  nákup  kníh  pre  jednotlivcov  a  nákup  pízz  pre  kolek�v)  za  zber 
 papiera  za  šk.rok  2022/23.  Pizze  mala  trieda  na  svojom  vianočnom  večierku.  P.  Kiselová 
 prisľúbila, že opýta od siedmakov fotky, aby  sme mohli udalosť zverejniť na fcb a webe školy. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  Dostal  sa  k  nám  podnet  od  rodiča  ohľadom  prístupu 
 áut  k  škole,  28.11.  sa  udial  nejaký  incident.  Riešením  je  volať  mestskú  políciu  159  a  žiaľ  aj  pod  zámienkou 
 bitky  ich  zavolať,  aby  prišli  čo  najskôr.  Konštatovali  sme,  že  na  poslednom  triednom  ak�ve  boli  triedny 
 dôverníci  na  začiatku  rodičovského  vyzvaní,  aby  rodičov  informovali  o  práci  a  ak�vitách  RRŠ.  U  rodičov 
 mali dobrý ohlas informačné letáky s projektami, ktoré realizovala RRŠ. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 17.01.2023 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K  bodu  7.  p.  Čavarová  A.  sa  poďakovala  prítomným  za  účasť  na  zasadnu�,  popriala  všetko  dobré  v  novom 
 roku 2024 a príjemné preži�e vianočných sviatkov. 

 Zapísal:  V Košiciach 14.12.2023 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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